

الحشار للسيارات Al Hashar Automotive

تسوق اليوم وانطلق بسيارتك! Shop Today, Drive Away!

تسوَّق بقيمة ،٢٠ ريال عماني واحصل على فرصة للفوز بسيارة نيسان كيكس!

Shop for 20 RO & stand a chance to win a Nissan Kicks!

TERMS & CONDITIONS

- الأهلية: أنـفق 20 ريال عـماني أو أكـثر في صلالة جراند مو للدخول في سحب على سيارة نيسان كيكس وجوائز أخرى .
 - المشاركة: قدم فاتورة صالحة في مكتب خدمة العملاء
- - الجـوائـز والـقواعـد: الـجائـزة غـير قابلـة لـلتحـويـــل ولا يـمـكــن اسـتبدالها بنقود.
- الشروط العامة: يمكن للمول تغيير أو إلغاء الحملة في أي وقت. جميع القرارات نهائية
 - إعلان الفائز: سيتم إجراء السحب في نهاية الحملة، وسيتم الإعلان عن الفائز في 16 يونيو 2025
 - Eligibility: Spend 20 OMR or more at Salalah Grand Mall to enter a raffle for a Nissan Kicks and other gifts.
 - Participation: Submit a valid invoice at the customer service desk.
 - Exclusions: Purchases from Lulu, exchange offices, banks, telecom, and utilities are not eligible.
 - Prize & Rules: The prize is non-transferable and cannot be exchanged for cash.
 - General Terms: The mall may change or cancel the campaign at any time. All decisions are final.
- Winner Announcement: The raffle draw will be held at the end of the campaign, and the winner will be announced on June 16, 2025.